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Oœwiadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Donalda Tuska

Szanowny Panie Premierze!
W ilu spó³kach Skarbu Pañstwa, spó³kach z udzia³em Skarbu Pañstwa i innych instytucjach finan-

sowych nadzorowanych przez Skarb Pañstwa korzystano z opcji walutowych, na jak¹ sumê zosta³y za-
warte umowy, na jaki okres i jakie straty ponios³y wy¿ej wymienione instytucje z powodu opcji
walutowych w okresie od 1 stycznia 2008 r. do 31 grudnia 2008 r.?

Na jakich zasadach zosta³y zawarte umowy z bankami – ustne, telefoniczne, pisemne – w sprawie op-
cji walutowych?

Kto podejmowa³ decyzje o zawarciu umów w sprawie opcji walutowych i z jakimi bankami, czy byli to
pracownicy firm, czy zarz¹dy spó³ek?

Czy rady nadzorcze spó³ek wyra¿a³y zgodê na zawarcie takich umów, czy by³y informowane o zawar-
ciu umów w sprawie opcji walutowych?

Od kiedy Ministerstwo Skarbu Pañstwa monitorowa³o straty zwi¹zane z opcjami walutowymi? Kiedy
podjê³o dzia³ania zapobiegawcze i na czym one polega³y?

Czy w raportach cz³onków rad nadzorczych oraz informacjach przekazywanych ze strony zarz¹dów
spó³ek Skarbu Pañstwa informowano Ministerstwo Skarbu Pañstwa o ryzyku zwi¹zanym z zawartymi
umowami w zakresie opcji walutowych oraz narastaj¹cymi stratami finansowymi z tym zwi¹zanymi?

Czy Ministerstwo Skarbu Pañstwa nie stwierdzi³o niedope³nienia obowi¹zków s³u¿bowych przez
cz³onków zarz¹dów spó³ek Skarbu Pañstwa, cz³onków rad nadzorczych spó³ek Skarbu Pañstwa oraz in-
nych instytucji finansowych z udzia³em przedstawicieli Skarbu Pañstwa w zwi¹zku z zawarciem umów
w zakresie opcji walutowych?

Czy Ministerstwo Skarbu Pañstwa nie stwierdzi³o naruszenia prawa przez cz³onków zarz¹du spó³ek
Skarbu Pañstwa, cz³onków rad nadzorczych spó³ek Skarbu Pañstwa oraz innych instytucji finansowych
z udzia³em przedstawicieli Skarbu Pañstwa w zakresie zawarcia umów dotycz¹cych opcji walutowych?

Z wyrazami szacunku
Maciej Klima




